

优雅婚庆套餐
Elegance Package

菜单 MENU

迎宾华丽六彩碟 (厨师推荐)
Six Cold Appetizers in Huaiyang Style (Signature)

鸿运金猪全体
Whole Barbecued Suckling Pig

黄油芝士伊面焗波士顿龙虾
Baked Lobster and E-Fu Noodles with Cheese

富贵黄金卷
Crispy Seafood Rolls

高山鲜玉竹鸡炖香螺 (位上)
Double Boiled Sea Whelk and Silky Fowl (Individual)

喜巢碧翡翠虾仁炒花姿
Sautéed Prawn Cuttlefish and Vegetable with in Nest Basket

清蒸深海大青斑
Steamed Fresh Grouper

当红一品炸子鸡
Deep Fried Crispy Chicken with Golden Sand

浓汤金钱云耳浸菜苗
Poached Seasonal Vegetable with Fungus in Superior Broth

万子鲜虾炒香苗
Fried Rice with Shrimp and Crab Roe

芦荟椰汁紫米露
Sweetened Coconut Cream with Black Glutinous Rice Ball and Aloe Vera

鸳鸯美点双辉映
Chinese Petit Fours

环球新鲜水果碟
Fresh Fruit Platter

每桌人民币 8,999 元/10 位用, 另加 10% 服务费和 6% 增值税
CNY 8,999 plus 10% service charge and 6% value added tax per table of 10 persons

优雅婚庆 Elegance Package

餐饮

Food & Beverage

- ◇ 来自香港的主厨提供婚礼宴会精选中式菜单
Selection of Chinese Wedding Banquet menus specially prepared by our Chef from Hong Kong
- ◇ 两小时酒水服务包含软饮，果汁及每桌两瓶店选红酒
2 hours beverage service including soft drinks, chilled juices and 2 bottles of house wine for each guaranteed table

仪式

The Ceremony

- ◇ 提供五层精致结婚蛋糕模型供拍照使用
A five-tier dummy wedding cake for photo shoot and cake-cutting ceremony
- ◇ 提供婚宴仪式使用的香槟塔，并赠送国产汽泡酒一瓶
A champagne tower and one bottle of sparkling wine

设施和装饰

The Procession and the decoration

- ◇ 精美婚宴请柬
Wedding invitation cards
- ◇ 嘉宾题名簿
Guest signature book
- ◇ 使用酒店提供的视听器材(投影设备), 重温两人甜蜜快乐的时光
Use of in-house standard audiovisual system and LCD projector with screen
- ◇ P3 LED屏优惠价格
Special rate for P3 LED screen
- ◇ 提供新娘化妆间
Dressing room for the bride
- ◇ 提供餐桌鲜花装饰
Fresh flower centre piece

新人尊享

For the couple

- ◇ 入住豪华客房一晚, 含次日双人自助早餐, 此礼遇适用于 10 桌以上的消费 (婚宴当天及婚宴一周内均可使用, 须提前三个工作日预约)
One night stay in an Deluxe Room with buffet breakfasts for the couple, for bookings of 10 tables and above. (valid for use on the night of the wedding or within a week of the wedding function; bookings made 3 working days in advance is required)
- ◇ 预订酒店客房尊享特价优惠
Preferential room rates for wedding guests
- ◇ 婚宴菜单试餐 (仅限一席, 且最多 10 人, 须提前三个工作日预约), 此项礼遇须消费达到 25 桌以上方可享用
Food tasting for 10 persons with 25 tables or more guaranteed (bookings made 3 working days in advance is required)
- ◇ 婚宴菜单试菜享有 8 折优惠 (须提前三个工作日预约), 此项礼遇消费 10-24 桌
20% discount for food tasting on the package price for 10 persons if guaranteed table is between 10 and 24 tables (bookings made 3 working days in advance is required)

后续礼遇

For endless celebrations

- ◇ 可尊享全球香格里拉酒店精选蜜月假期优惠 (视情况而定)
Shangri-La Hotel Honeymoon special offers (subject to hotels availability)
- ◇ 结婚周年礼券一张 - 鲜咖啡双人自助晚餐 (有效期一年)
One piece of Anniversary Gift Voucher - buffet dinner in Café Zen for two persons (valid for one year)
- ◇ 新人预订宝宝满月宴/百日宴可享九折优惠
10% discount for booking of baby full month or hundred days celebration banquet

以上价格100人起适用, 每桌10人. 如一桌不满10人仍按10人收费
Minimum booking for 100 persons, 10 persons per table.
Less than 10 persons will be charged as 10 persons.

以上优惠细则, 视酒店具体运作情况微调
The above privileges are subject to changes based on availability.

如需预订, 请联系我们的婚礼专员

For more information, please contact our wedding specialists

电话 Tel: (86 755) 21513926 / 邮件 E-mail: events.slft@shangri-la.com